

Page 1 of 3

 Transaction Id
oto1362882

 Transaction Date
2023-05-25

 Arrived
2023-05-25

SELLER
Newmarket Toyota

 1171 Davis Drive Newmarket
Newmarket, Ontario
L3Y 8R1, Canada
Dealer Registration # 5601166
RIN # 196518567
HST # 72693 3880 RT0001

CONTACT

 Luca Bensette
+1 (905) 953-2890
luca.bensette@newmarkettoyota.ca

BUYER
The Luxury 1 Auto Sales Inc

 305 Argyle St
Caledonia, Ontario
N3W 1K7, Canada
Dealer Registration # 5669544
RIN # 202131192
HST # 470115936RT0001

CONTACT

 Ahmed Atfan
3653568883
theluxury1autosales@hotmail.com

DELIVERY SPECIALIST

 AHMED ATFAN
3653568883
theluxury1autosales@hotmail.com

VEHICLE
2011 Volkswagen Passat CC 4MotionV6


VIN	WVGU9AN0BE709177
Mileage	156478 km
Internal Color	Black
External Color	White
Transmission	Automatic
Has Accident	Yes

Final Price	\$	5300.00
HST (13%)	\$	689.00
Total Due	\$	5989.00

Notes

Please pickup within 3 business days. Certified Cheque or Bank Draft Only!! NO EXCEPTIONS WILL BE MADE. NO pick ups on Saturdays!!!
Prise de possession dans les 3 jours ouvrables svp. Chèque certifié ou traite bancaire seulement !! AUCUNE EXCEPTION NE SERA FAITE.
Pas de ramassage le Samedi!!!! Contact Luca - (905) 953-2890 to arrange pickup - pour prise de possession.

Buyers and sellers agree at arranged time of pickup to sign and date their bills of sale.

Accepted by Purchaser

Reg #

Date

Accepted by Vendor

Reg #

Date

Vehicle History

Out of Prov	No
US Vehicle	No
Daily Rental	No
Fire Damaged	No
Immersed in Water / Flood Vehicle	No
Police Cruiser	No
Emergency Services Vehicle	No
Taxi or Limo	No
Theft recovery	No
Total loss by insurer	No
Manufacturer warranty cancelled	No
Accident Repair Exceeding \$3,000 (\$2,000 for BC)	Yes
Manufacturer badges changed	No
Car original specifications changed	No
Alternative Fuel/Conversion	No
Excessive Rust	No
Manufacturer Repurchase	No
Previous Organized Racing Vehicle	No
Previous Driving School	No
True Kilometers/Miles Unknown	No

Vehicle Condition

Engine needs repair	No
Suspension / subframe needs repair	No
Transmission needs repair	No
Fuel system needs repair	No
Powertrain needs repair	No
Computer needs repair	No
Electrical system needs repair	No
Air conditioning needs repair	No
Structural parts damaged / altered / repaired	No
ABS Needs Repair	No
Air Bags Need Repair/Previously Deployed	No
Air Ride Suspension needs repair	No
Anti Locking system needs repair	No
Emissions needs repair	No
Windshield Condition	Normal
Tire Condition	5/32" or below
Accident Brand	None
Odometer Condition	Normal

Warning Lights

Check Engine Light	No
ABS Light	No
Airbag Light	No
AWD Light	No
TPMS Light	No

Vehicle Declaration

Not original owner	No
Not Original manufacturer VIN plate.	No
Prior Paint Work	No
Has Lien	No
Title Not In Hand	No
2 Adjacent Panels Replaced	No

Other conditions

Sold "As Is" (Seller declaration)	No
Sold "As Is" (Vehicle information)	Yes

NextGear Capital Corporation

If the above vehicle purchase is financed by NextGear Capital Corporation ("NCC"), NCC hereby accepts the assignment provided below in its favour / Si l'achat du véhicule en question est financé par la Société NextGear Capital ("NCC"), NCC accepte la cession prévue plus bas aux présentes en sa faveur

Per:

Representative of NCC

Date

The above vehicle remains the property of the vendor, the vendor reserves the ownership of the above vehicle, and the title of the above vehicle shall not be transferred to the Purchaser until the Total Due to the vendor is paid in full. If the purchase of the above vehicle is financed by any lender (a "Lender") and the purchase price for the above vehicle is paid to vendor (via Otolane) by such Lender on behalf of Purchaser (or by Purchaser out of the proceeds of such financing), (i) vendor hereby assigns all of its rights under this contract, including its reservation of ownership, to Lender, and Purchaser consents to such assignment, (ii) Purchaser consents to the publication of a reservation of ownership by vendor and of the assignment thereof to Lender, by vendor, Lender or their representatives, (iii) vendor shall remain responsible as vendor hereunder notwithstanding such assignment and shall indemnify and hold Lender harmless of any liability hereunder, and (iv) all terms and conditions of the loan and security agreement entered into or to be entered into from time to time by Purchaser and Lender shall be applicable hereto and the purchase price of the above vehicle sold through Otolane. To the extent NCC is made a party to this agreement, this agreement supplements any other agreement between the Purchaser and NCC. Once the Purchaser has accepted this vehicle and has taken delivery of this vehicle, the Purchaser accepts all risks of and liabilities for the vehicle. In the case where the vendor has not received full payment of the Balance Owing for this vehicle within 1 days of the Invoice Date hereof or if payment has been reversed, stopped or defaulted on, the vendor may repossess this vehicle at any time and without notice. Such repossession will be without liability to the vendor for any incurred damages and Purchaser will hold Vendor harmless for any liability or loss caused by the repossession. Vendor may sell any such repossessed vehicle and the Purchaser agrees to pay the Vendor the balance of the Sales Price above plus applicable taxes. No warranties of any kind apply to this vehicle and none are expressed or implied. The Purchaser hereby accepts the Vehicle in As-Is condition. As the authorized officer for the Purchaser, I have read the terms on this page and the accompanying Vehicle History Disclosures making up this Agreement and agree that the vendor has not made any promises to me, nor are there any other terms relating to this Agreement except as written in this Agreement and that there are no representations whatsoever on the part of the Vendor which induce this Agreement.

Le véhicule ci haut mentionné reste la propriété du vendeur et le titre du véhicule en question ne sera pas transféré à l'acheteur tant que le montant total dû au vendeur ne soit payé au complet/le vendeur se réservant la propriété de celui-ci. Si l'achat du véhicule en question est financé par un prêteur (le "Prêteur") et que le prix de vente du véhicule en question est payé au vendeur (via Otolane) par ledit Prêteur au nom de l'acheteur, (ou par l'acheteur à même le produit d'un tel financement), (i) le vendeur cède tous ses droits dans le présent contrat, incluant sa réserve de propriété relativement au véhicule en question, au Prêteur, et l'acheteur consent à cette cession par le vendeur, (ii) l'acheteur consent à la publication d'une réserve de propriété du vendeur et à la cession de cette réserve au Prêteur, par le vendeur, le Prêteur ou ses représentants, (iii) le vendeur demeurera entièrement responsable de ses obligations à titre de vendeur en vertu des présentes nonobstant ladite cession et devra indemniser et tenir à couvert le Prêteur de toute responsabilité en vertu des présentes, et (iv) tous les termes et conditions de la convention de prêt et des sC;reté conclue ou à être conclue de temps à autre entre l'acheteur et le Prêteur sont pleinement applicables aux présentes et le prix d'achat du véhicule en question sera payable conformément aux dispositions applicables à une avance faite à l'acheteur en vertu de ladite convention. Si NCC est, par extension, une des parties de cette entente, cette entente complète toute autre entente conclue entre l'acheteur et NCC. Une fois que l'acheteur a accepté ce véhicule et en ait accepté la livraison, l'acheteur accepte tous les risques et les responsabilités de ce véhicule. Dans le cas où le vendeur n'a pas reçu le paiement intégral du solde dû pour ce véhicule dans les 1 jours suivant la date de la facture des présentes ou si le paiement a été annulé, stoppé ou sans provision, le vendeur peut reprendre possession de ce véhicule à tout moment et sans pré avis. Cette reprise sera sans responsabilité de fournisseur de tout préjudice subi et l'acheteur tiendra le vendeur libre de toute responsabilité ou perte causés par cette reprise. Le Vendeur peut vendre un tel véhicule repris et l'acheteur accepte de payer au vendeur le solde du prix de vente ci-dessus plus les taxes applicables. Aucune garantie d'aucune sorte ne s'appliquera à ce véhicule de façon explicite ou implicite. L'acheteur accepte le véhicule "tel quel". Comme l'agent autorisé pour l'acheteur, j'ai lu les conditions énoncées sur cette page et les déclarations sur l'historique du véhicule qui les accompagnent et qui composent le présent Accord et je suis d'accord que le vendeur ne m'a fait aucune promesse, et qu'il n'y a pas non plus d'autres clauses relatives à la présente entente autres que celles du présent accord et qu'il n'y aucune déclaration de la part du Vendeur qui impacterait cette entente.